
Referat af bestyrelsesmøde 11. marts 2020 kl. 19:00. 

(afholdes p.g.a. aflyst møde den 4.3.2020) 

Tilstede: Mie, Marianne, Joan, Tina, Elisabeth og Arne 

Afbud: Jan. 

Dagsorden: 

1. Marianne refererer. Det bliver understreget at retningslinier for referater skal overholdes.  

2. Foranstaltninger mod smitte. Der er sat håndsprit frem og det besluttes at beboere kun skal opholde 

sig i mødelokalet ved henvendelser.  

Lukket møde 

3. Beboersag: Klage fra Efv 22B: Blev afvist fordi det er en driftssag.  

Åbent møde fra kl. 19:15. 

4. Budgetopfølgning og årsregnskab 2019: Årsregnskab er sendt til underskrift hos bestyrelsen. 

5. Digital opmåling, der udvælges standardlejligheder til opmåling. Alle lejemål med afvigelser skal 

også opmåles. Det forventes gennemfort i april, maj, juni 2020. 

6. Opfølgning af Ekstraordinær afdelingsmøde: planlagt til at blive afholdt 14. maj 2020 kl. 19.00. Alle 

forslag skal være klar 1. april. 

7. Status for 

a. Jubilæumsfesten: Vi skal i gang med at planlægge arrangement.  

b. SMS: Jan og Mie er i gang med at tale med beboere. Arne gør opmærksom på at driften 

bruger vores sms-service og at vi betaler 2 ører pr sms.  

c. Mail: Driften udsender mail til beboere. Arne undersøger om vi kan gøre det samme, gennem 

beboerdemokratiudvalget.   

d. Hjemmeside: Jan og Elisabeth er arbejder videre med oprydning og undermenuer.  

e. Tilmelding til Office365, vi skal hver især kontakte AAb hvis vi vil have licens til 

officepakken 

f. Flagstang og flag: Vi får flaget, men betaler selv flagstangen.  Martin er gået i gang med 

anskafe en flagstang. 

g. Fælleshus: Det understreges at Fælleshuset på hverdage er til arbejdsbrug frem til kl 16.  

8. Orienteringsmøde 25.3.20 kl 17-20: Mødet bliver formentlig aflyst. 

9. evt.: 

a. Vil vil bede om regnskab og kvitteringer for de sidste 5 fraflytninger.  

b. Marianne skal kontakte Martin om juridisk afdelings tilføjelser til hus-, have- og altanorden.  

c. Vi undrer os over de er kommet med flere tilføjelser efter dem de allerede gav os inden 

mødet i september.  

d. Medlemmer huskes på at underskrive på mail (det er kun konto 119 vi har indflydelse på). 

 


